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BURMISTRZ 

MIASTA SIERPC 

PAN 

JAROSŁAW PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Odpowiedź Pana Burmistrza w sprawie dworca autobusowego w Sierpcu, że to sprawa 

właściciela obiektu –nie zadowoliła Sierpczan. 

Sierpczanie, którzy jeżdżą autobusami - ponownie proszą Pana, żeby spowodował Pan jako 

Burmistrz Sierpca uruchomienie dworca autobusowego. 

Oczekują też, że w widocznym miejscu -będzie rozkład jazdy autobusów. 

Oczekują, że będzie toaleta dla podróżnych. 

O innych oczekiwaniach dotyczących dworca autobusowego już pisałam. 

Pytają Sierpczanie kto się powinien tymi sprawami zająć jeśli nie Burmistrz  Miasta Sierpc ?  
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